
华泰财险附加出庭补偿费扩展条款（CB 版） 

兹经双方了解或同意，根据保险条款： 

1. 如任何被保险个人就本保险合同已承保并以书面形式通知保险人的赔偿请求被要求出庭作证，

保险人同意提供出庭作证的被保险个人每人每日的补偿费，具体金额列于明细表； 

2. 保险人只对事先书面同意的支出及费用对被保险个人进行赔偿； 

3. 本附加条款不设免赔额； 

4. 本附加条款项下的补偿费的最高赔偿限额列于明细表，该最高赔偿限额为所有被保险个人的限

额的总和，且为本保险合同明细表第四项赔偿限额的一部分，而非额外设置。 

本保险合同其他条款维持不变。 

 

 

K07 COMPENSATION FOR COURT ATTENDANCE 

It is understood and agreed that, under insuring clause 1.1, 1.2 and 1.3: 

1.        if any Insured Person is required to attend court as a witness in connection with a Claim against 
the Insured covered by this policy and notified in writing to the Insurer, the Insurer agrees to 
provide each person compensation of _____ for each day on which attendance is required; 

2. the Insurer is not liable to pay on behalf of any Insured Person for any costs and expenses 
covered by this endorsement unless the Insurer provides its prior written consent; 

3. no retention shall apply to this endorsement; 
4. total compensation payable under this endorsement is sub-limited to [          ] in the aggregate for 

all Insurer Persons, and is part of and not in addition to the limit of liability shown in the 
Item 4 of the schedule to this policy. 
 

In all other respects this policy remains unaltered. 

 
 


